
Kauniaisten lukion oppilaskunnan kannanotto Kauniaisten lukion mahdollisesta 

siirtymisestä Mäntymäen koulun tiloihin 

 

Oppilaskunta puoltaa siirtymistä seuraavista syistä: 

 

1. Kauniaisten lukion vetovoima lisääntyisi 

- lukio omana rakennuksena vetäisi vielä enemmän hakijoita puoleensa: monella lukioon 

pyrkivällä saattaa olla ennakkoluuloja sitä kohtaan, että lukio ja yläkoulu ovat samassa 

rakennuksessa.  

- myös kauniaislaiset yläkoululaiset saattaisivat arvostaa “uutta koulurakennusta” lukioon 

siirryttäessä.  

- lukiolla ja yläkoululla on erilaisia tavoitteita, toimintamalleja ja käytänteitä, joten tästäkin syystä 

lukio toimisi tehokkaammin  

 

 

2. Peruskoulun ja lukion oppimisympäristöt  

- peruskoulujen yhteinen oppimisympäristö tukee ala- ja yläkoulujen tuomista yhteen, koska 

peruskoulu rakentaa oppimisympäristönsä luokkiin sijoitettavien laitteiden varaan ja lukiolla on 

henkilökohtaisten laitteiden varaan perustuva oppimisympäristö 

- lukiolla on ratkaisevaa oppimisympäristön valinnassa sähköiset ylioppilaskirjoitukset 

- Mäntymäelle on kaavailtu remonttia jo nyt, joten tässä vaiheessa olisi mahdollisuus muokata 

tilat lukio-opetusta ja erityisesti sähköisiä ylioppilaskirjoituksia vastaaviin tarpeisiin 

 

 

3. Pienien ja keskisuurten lukioiden tulevaisuus 

- jos kaavailtu ehdotus 500 oppilaan rajasta menee läpi, pakko toimia, jotta Kauniaisten lukion 

tulevaisuus voisi olla turvattu.  

 

 

4. Yhteistyö ruotsinkielisten kanssa 

- yhdistyminen ruotsinkielisen lukion kanssa yhteiseksi campusalueeksi olisi hyvä ja mielekäs 

vaihtoehto ja myös kiinteistöjen vaihtumisen myötä mahdollista 

- jos Kauniaisten lukio sijaitsisi Mäntymäellä, hyvin alkanutta yhteistyötä ruotsinkielisen lukio 

kanssa olisi helpompi kehittää  

- yhteisistä kursseista ollut pelkkiä positiivisia kokemuksia, joten tätä olisi mahdollisuus 

helpommin lisätä, jos kiinteistöt sijaitsevat lähekkäin 

- oppilaskuntien kesken on aloitettu keskustelua yhteisistä tapahtumista, jotka voisivat lähentää 

kouluja ja helpottaa yhteistyötä myös oppilastasolla 
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Kauniaisten lukion oppilaskunnan puolesta. 

Oppilaskunnan hallitus, Sanna Koste, opkh/pj. 


